

农业发展新视点

甘肃省马铃薯种植水足迹及效率评价—基于 GM(1,1) 模型的实证预测研究····· 蔡建辉 颜七笙 王彦芳(1)

理论研究

基于 EDEM 的轻型凿式深松铲土壤耕作载荷仿真分析 ····· 顿国强 陈海涛 李兴东 等(8)

勺轮式玉米精密排种器设计与参数分析 ····· 李 鑫 籍俊杰 曹少波 等(13)

红花丝采收机扶禾器升降装置设计及仿真分析 ····· 古乐乐 曹卫彬 孙胃岭 等(17)

基于 Adams 的棉田残茬废膜收集打捆机分析 ····· 张爱民 廖培旺 李 伟 等(22)

农机部件加工模型误差补偿技术的研究 ····· 徐文静 张铁创(28)

水肥混合器设计及数值模拟 ····· 张育斌 魏正英 胡 杨 等(33)

设计制造

秸秆打捆机柱塞驱动机构的结构设计与分析 ····· 王冬冬 朱德文 谢 虎 等(38)

锥体帆布带式小区播种机的设计与试验 ····· 许鹏晓 杨然兵 尚书旗 等(45)

复合式水稻田除草机的设计与试验 ····· 赵柳霖 齐 龙 马 旭 等(50)

组合式巴旦木脱青皮机设计研究 ····· 吐鲁洪·吐尔迪 杨会民 阿依木妮莎·拜克热(55)

液压式香蕉茎秆粉碎机的设计 ····· 公 菲 张喜瑞 李 粤 等(60)

基于物联网的水田无线监控系统设计 ····· 吴泽全 东忠阁 刘立强(65)

立式玉米剥皮机的设计 ····· 蔺吉顺 包玉成(70)

辽西褐土区灭茬深松起垄联合作业机的设计 ····· 吕秋立 林 静 马 铁 等(74)

基于螳螂前足的香蕉纤维提取刀片仿生设计 ····· 曾 成 梁 栋 张喜瑞 等(79)

基于高速 DSP 深度视频帧内编码的农机导航系统设计 ····· 伍 坪 秦彩杰(84)

4K-100 型谷物集束打捆收获机快速系扣装置设计与试验····· 刘 涛 尚书旗 王东伟 等(88)

苹果矮化苗木涂药除萌装置结构设计与分析 ····· 殷梦杰 杨 欣 王鹏飞 等(95)

果树苗木移栽机单体功能结构设计····· 宋帅帅 杨 欣 殷梦杰 等(100)

履带式小型甘薯秧蔓处理机的设计 ····· 蔡玉虎 吕钊钦(104)

2BQ-27 型三七精密播种机仿形开沟器的改进设计 ····· 杨文彩 杜一帆 宋志鹏 等(109)

1GKN 系列旋耕机的研制 ····· 佟军民 燕亚民 韩根发 等(115)

榨菜收获机的设计研究····· 龚境一 叶 进 杨 仕 等(120)

往复拨杆式食葵盘收获台的设计与试验····· 韩长杰 刘 宇 朱兴亮 等(125)

联合收割机拨禾轮转速自动控制系统设计 ····· 崔 勇 翟旭军 陶德清(129)

试验研究

收获方式对油菜收获损失构成特征的影响····· 梁苏宁 沐森林 汤 庆 等(134)

背负式幼苗移栽井窖制作机性能测试分析	喻丽华 刘光辉 张富贵 等 (141)
联合收获打捆复式作业机振动测试与分析	朱磊华 李耀明 唐 忠 等 (146)
不孕棉籽的清选设计与试验	张洪洲 刘媛杰 王宪磊 等 (152)
乘坐式履带耕整机试验分析	王圆明 宋树民 湛小梅 等 (156)
驱动轮齿焊接径向变形的优化与预测	赵永满 付 威 侯晓晓 等 (160)
基于单片机的施药监测系统设计与试验	孙 琦 (166)
玉米鲜秸秆力学特性试验研究	王 帅 张 彬 李显旺 等 (171)

新技术应用

农机信息发布系统数字化设计制造技术研究—基于 JSF 和 Web 应用	叶 娟 (176)
计算机视觉技术在红富士苹果自动分级系统中的应用	钱中华 (181)
自适应移动转向多功能园林修剪机械设计	倪江楠 朱西方 (185)
基于 Flash 和 3D 动画渲染技术的育苗机器人设计	叶凤华 叶 欢 (189)
基于计算机视觉技术的番茄花青素含量检测	雷 静 (193)
采摘机器人无线通信系统设计—基于 LTE-advanced 与微粒群算法	郑 冰 杨文铂 李 航 (198)
基于人机协同技术的农业收割机故障诊断系统设计	龚洪浪 (203)
计算机视觉技术在果园除草机上的应用研究	张雨滋 (208)
机器视觉技术在玉米苗期杂草识别中的应用	颜秉忠 (212)
基于计算机视觉的玉米田间除草系统开发与研究	黄荣喜 (217)
基于多跳无线网络和机器视觉的新式采摘机器人设计	谷利芬 谢 芳 (221)

环境与能源动力工程

微波辅助萃取蓝莓中花青素降解工艺研究	薛宏坤 徐 浩 朱广浩 等 (226)
N ₂ 加压下 Ni-Co/HZSM-5 改性生物油模拟物	蒋恩臣 贾月雯 秦丽元 等 (232)
基于电机直驱的玉米播种机控制系统的设计	贾 昊 刁培松 程卫东 等 (238)
农田旋耕机载荷功率在线测量系统设计与实现	方 月 刘建英 王 昆 (243)
基于液压马达集中驱动的玉米免耕播种机设计与试验	杨 壮 高琪珉 张银平 等 (248)

综述

大幅宽喷杆式喷雾机结构形式分析	宋 云 李永奎 张丽君 等 (254)
基于物联网技术的妊娠母猪限喂饲喂装置的研究	王 琦 韩 菡 谭青青 等 (260)
全封闭日光温室降温技术的研究	王 婷 高俊明 周 莹 等 (264)

Journal of Agricultural Mechanization Research

Vol.40 No.3 2018

Contents

New View of Agricultural Development

- The Evaluation on Water Footprint and Performance for Potato Production in Gansu Province—Based on an Empirical Forecast Study of GM
..... Cai Jianhui et al. (1)

Theory Study and Discussion

- Simulation Analysis of Light Chisel-type Subsoiler Soil Tillage Load Based on EDEM Dun Guoqiang et al. (8)
- Design and Parameter Analysis of the Precision Spoon-wheel Seedmeter for Corn Li Xin et al. (13)
- Motion Simulation and Design of Safflower Harvester Crop Lifter Adjustment Mechanism Gu Lele et al. (17)
- Analysis Research of Cotton Stubble Collecting Waste Film Bundling Machine Based on Adams Zhang Aimin et al. (22)
- Research on Error Compensation Technology of Processing Model in Agricultural Machinery Parts Xu Wenjing et al. (28)
- Design and Numerical Simulation of Water-fertilizer Mixer Zhang Yubin et al. (33)

Design and Manufacture

- Structure Design and Analysis of Piston Driving Mechanism of Straw Bale Wang Dongdong et al. (38)
- Experimental Study on Damaged Potato of Secondary Conveying and Separating Device Xu Pengxiao et al. (45)
- Design and Test of Combined Type Paddy Weeder Zhao Liulin et al. (50)
- The Crack Device Experiment Research of Almond TuluHong · Tuerdi et al. (55)
- Study Design and Control of the Hydraulic Transmission and Control of Banana Stalk Chopper Machine Gong Fei et al. (60)
- Design of Paddy Field Wireless Monitoring System Based on Internet of Things Wu Zequan et al. (65)
- Design of Vertical Corn Husker Lin Jishun et al. (70)
- Design of Stubble Subsoiling Ridge Combined Working Machine in Cinnamon Soil Zone of Western Lv Qiuli et al. (74)
- The Bionic Design of the Blade on the Banana Fiber Extraction Based on the Structure of Mantis's Foreleg Zeng Cheng et al. (79)
- Agricultural Machinery Navigation System Design Based on High-speed DSP and Depth Video Intra Frame Coding Wu Ping et al. (84)
- Fast Knotting Device Design and Experiment of 4k-100 Type Grain Bundling Baling Harvester Button Liu Tao et al. (88)
- Structure Design and Analysis of Applicator Removal Device for Apple Dwarf Seedlings Yin Mengjie et al. (95)
- Design of Single Function Structure of Fruit Tree Seedling Transplanting Machine Song Shuaishuai et al. (100)
- Design of the Tracked Mini-type Sweet Potato Seedling Vine Processor Cai Yuhu et al. (104)
- Improved Design of Profile Furrow Opener on the 2BQ-27 Type Notoginseng Precision Seeder Yang Wencai et al. (109)
- The Development of 1GKN Series Rotary Tiller Tong Junmin et al. (115)
- Research and Design of the Tumorous Stem Mustard Harvester Gong Jingyi et al. (120)
- Design and Test of Edible Sunflower Plate Harvester Base on Reciprocating Lever Han Changjie et al. (125)
- Design of Automatic Speed Control System of Combine Reel Cui Yong et al. (129)

Experiment and Research

- The Effect of Different Harvest Methods on Formation of Rape Harvest Loss Liang Suning et al. (134)

Test and Analysis for Performance on the Knapsack Well-cellar Making Machine for Seedling Transplanting	Yu Lihua et al. (141)
Vibration Test and Analysis of the All-in-one Machine of Combine Harvester and Baler	Zhu Leihua et al. (146)
The Design and Test of Cleaning the Infertility Cottonseed	Zhang Hongzhou et al. (152)
Experimental Analysis of Riding Type Crawler Tillage Machine	Wang Yuanming et al. (156)
Optimization and Prediction of the Radial Deformation of Drive Tooth After Welding	Zhao Yongman et al. (160)
Design and Experiment of Application Monitoring System Based on Single Chip Microcomputer	Sun Qi et al. (166)
Experimental Study on Mechanical Properties of Fresh Corn Straw	Wang Shuai et al. (171)

Application of New Technology

Research on Digital Design and Manufacturing Technology of Agricultural Machinery Information Publishing System Based on the Application of JSF and Web	Ye Juan(176)
Research and Application of Computer Vision Technology in Red Fuji Apple Automatic Grading System	Qian Zhonghua(181)
Design of Multifunctional Garden Trimming Machine with Adaptive Moving Steering	Ni Jiangnan et al. (185)
Design of Seedling Robot Based on Flash and 3D Animation Rendering Technology	Ye Fenghua et al. (189)
Study on the Detection of Tomato Anthocyanin Content Based on Computer Vision Technology	Lei Jing(193)
Design of Wireless Communication System for Picking Robot Based on LTE-advanced and Particle Swarm Optimization	Zheng Bing et al. (198)
Design for Fault Diagnosis System of Agricultural Harvester Based on Man-machine Cooperation Technology	Gong Honglang(203)
Application of Computer Vision Technology in Orchard Weeding Machine	Zhang Yuzi(208)
Identification of Weeds in Maize Seedling Stage by Machine Vision Technology	Yan Bingzhong(212)
Development and Research of Maize Field Weeding System Based on Computer Vision	Huang Rongxi(217)
Design of a New Ppicking Robot Based on Multi Hop Wireless Network and Machine Vision	Gu Lifen et al. (221)

Environment and Energy Power Engineering

Study on Deprada Process Microwave-assisted Extration of Anthocyanins from Blueberry	Xue Hongkun et al. (226)
Ni-Co/HZSM-5 Catalyzed of Bio-oil Model Compounds under Pressure in N ₂ Environment	Jiang Enchen et al. (232)
The Design of Adaptive Spacing of Maize No-tillage Planter	Jia Hao et al. (238)
Design and Implementation of Online Power Load Measurement System for Farmland Rotary Cultivator	Fang Yue et al. (243)
Design and Experiment of a No-tillage Corn Planter Centralized Driven by Hydraulic Motor	Yang Zhuang et al. (248)

Summary

Structural Analysis of a Large Amplitude Boom Sprayer	Song Yun et al. (254)
Application of Internet of Things in the Management of Pig Farms	Wang Qi et al. (260)
The Study of Cooling Technology in Totally Enclosed Solar Greenhouse	Wang Ting et al. (264)

Basic Parameters of the Journal: CN 23-1233/S * 1979 * m * A4 * 268 * zh * P * ¥20.00 * 1500 * 53 * 2018-03